
Kommuneplanens arealdel 

 

Folkemøte Bygland 31/5-2021 

 

Disse møtte: 

Prosjektleder  

Kommunedirektør  

Ordfører  

4 repr fra Plan, miljø- og ressursutvalget 

2 tilsette fra DFV 

25 innbyggere. 

 

Fagleder plan informerte om planprosessen, planstrategi, framdriftsplan og forskjellen mellom 

kommuneplanens arealdel og en reguleringsplan. 

Det ble også gitt en orientering om faggruppa og om innspillskjema. 

Deretter ble det åpnet for kommentarer og innspill 

 

Bolig 

Skal kommunen gjøre noe for å få folk til å selge eiendommene som står tomme? 

Vi bør lage byggefelt med store tomter. +20 daa 

Tomter som er fjordnære er viktige. 

Det ryktes at 50% av rekkehusene på Byglandsfjord blir brukt som fritidsboliger, er det mulig å 

vurdere 0-konsesjon? 

Det må bli lettere å få endra på kommuneplanen hvis det oppstår behov. For at administasjonen og 

politikerne enklere kan behandle saker. 

Hvem godkjenner planen? Det er kommunestyret.  

Vi må lage en plan som er så romslig at vi slipper dispensasjoner. 

Vi må markedsføre Prestneset bedre.  

Neset hos Greibrokk bør kommunen ekspropriere for å lage boligfelt. 

Det er viktig å passe på allemannsretten og at folk har tilgang til strendene. 

Vi bør satse på høystandard hyttefelt.  



I forlengelsen av Ose Water kan vi ha boliger. 

Vi må ha dialog med grunneiere når det gjelder utbyggingsplaner. 

 

Næring 

Vi trenger næringsareal. Svar fra ordfører: Vi trenger innbyggere. Det bør overstyre alt. 

Kanskje det kunne vært lurt med et teknologisenter. For at folk kan jobbe fra Bygland.  

Et kultursenter hadde vi også trengt.  

Det er alt for defensivt å si at vi ikke trenger arbeidsplasser. 

Svar fra kom-dir: I vest-telemark tok 50% med seg jobbene etter småbruksprosjektet. 

Kommunen må lytte til ungdommen. 

Hvordan kan vi binde sammen Tesla, Shell og hotellet? Kan vi få til noe med de tre aktørene? 

Næringsareal på Byglandsfjord må vi få til. Sette opp skilt der det er ledig næringsareal. 

Er Storestraumen et potensielt næringsområde? Grunneier sier det er for vanskelig å regulere.  

Vi mangler attraksjoner. Hvordan kan vi stoppe Hovden-trafikken? Kan vi tilby noe annet enn burger 

på Shell? Kan vi flytte Shell og butikken over veien til Tesla 

Få sånne boder som dem har i sentrum på Evje der man kan stå å selge lokale ting. 

 

Generelt 

Vi må lage trygg kryssing av RV 9. 

Valle og Rysstad har et annet tempo og «guts» Hva gjøres annerledes i Valle? 

Kulturarbeidet er viktig. Vi må presentere det vi har bedre. Viktig å ha et utenforblikk. 

Vi å satse mer på stedidentitet. 

Viktig å si ja til alt. Gjør heller feil enn å ikke gjøre noe. 

Turistinformasjonen er bra. 

Vi bør gjøre attraksjoner mer tilgjengelig. 

Fjerne camping forbudt – skiltet som er på Tangen. 

 

Referent: 

Even Simensen 


